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                                                        PROCES VERBAL  
 
        Încheiat astăzi, 3.08.2016 în şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Tăcuta, judeţul 
Vaslui, sedinţă care a fost convocată de către primarul comunei  prin Dispoziţia  nr. 28 din  28 iulie 
2016, consilierii fiind invitati la sedinţă prin convocare scrisă, a cărei copie se găseşte la dosarul de 
şedinţă , de către secretarul comunei. 
       La sedinţă  participă un număr de 13 consilieri din totalul de 13 cu care  funcţionează consiliul 
local ; participă la şedinţă şi d-na Luca Sanda-contabil in aparatul de specialitate al primarului. 
         Şedinţa a fost deschisă de către Primar, conform art. 43 din Legea nr. 215/2001.  
         Dl. Presedinte de sedinta prezinta ordinea de zi, conform dispozitiei nr. 28/2016: 
1. Proiect de hotarare privind  desemnarea reprezentantului Comunei Tacuta precum și apersoanelor 
care pot înlocui reprezentantul Comunei Tacuta în Adunarea Generală a Asociației Grupul  de Acțiune 
Locală Ștefan cel Mare ;  
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea achizitionarii de servicii de asistenta si reprezentare juridica  ; 
3. Proiect de hotarare privind completarea bunurilor care apartin domeniului privat al comunei Tacuta; 
4. Proiect de hotarare privind modificarea indicatorilor tehnico-economici aferenti investitiei 
“Modernizare DC6 –km 8+150”; 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea reevaluarii activelor fixe corporale din patrimoniul comunei 
Tacuta; 
6. Discutii (situatia Scolii cu clasele I-IV Mircesti si a sediului Primariei comunei Tacuta; situatie 
amenzi insolvabile; cererea adresata de catre dl. Hriscu Neculai). 
 

Dl. presedinte de sedinta anunta ca se mai adauga pe ordinea de zi un punct- Proiect de 
hotarare privind aprobarea vanzarii unui bun- una cabalina- din domeniul privat al comunei. 
 Cu aceasta completare se supune la vot ordinea de zi si se aproba in unanimitate. 
 Se trece la primul punct - Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Comunei 
Tacuta precum și apersoanelor care pot înlocui reprezentantul Comunei Tacuta în Adunarea Generală 
a Asociației Grupul  de Acțiune Locală Ștefan cel Mare. 

Dl. Primar prezinta expunerea de motive la acest proiect de hotarare.  
Dl. Calin C. arata ca intradevar reprezentantul legal al comunei este primarul, iar inlocuitorul 

acetuia este viceprimarul; altcineva nu are ce cauta acolo. 
Dl. Primar arata ca l-a propus si pe dl. Alexa C. , datorita faptului ca pot sa apara situatii in 

care nici primarul, nici viceprimarul sa nu fie disponibili pentru intalnirile de la GAL. 
Se supune la vot proiectul de hotarare privind desemnarea reprezentantului Comunei Tacuta 

precum și apersoanelor care pot înlocui reprezentantul Comunei Tacuta în Adunarea Generală a 
Asociației Grupul  de Acțiune Locală Ștefan cel Mare si se obtin 12 voturi pentru si un vot 
impotriva(Calin C.). 

Se trece la al doilea punct de pe ordinea de zi- Proiect de hotărâre privind  aprobarea 
achizitionarii de servicii de asistenta si reprezentare juridica  in fata instantelor de judecatasi a 
institutiilor si organismelor cu care Consiliul Local Tacuta relationeaza , in vederea apararii intereselor 
comunei Tacuta si ale autoritatilor locale ale comunei Tacuta, judetul Vaslui. 

Dl. Primar prezinta expunerea de motive la acest proiect de hotarare, subliniind motivatia 
pentru care este necesara achizitionarea de sercii de reprezentare juridica. 

Dl. viceprimar accentueaza aceasta necessitate , aratand ca fostul primar, Calin C. a lasat multe 
probleme care nu se pot rezolva decat in instanta. 

Dl. Ungureanu L. arata ca trebuie angajata o firma dar sa fie conditionata, sa castigam 
procesele, deoarece fara un avocet nu prea ai castig de cauza in fata instantei. 

Dl. Alexa Gh. Arata ca in alte commune este angajat un consilier al primarului care este jurist 
si se ocupa de aceste aspect. 

Se supune la vot proiectul de hotarareprivind  aprobarea achizitionarii de servicii de asistenta si 
reprezentare juridica  in fata instantelor de judecatasi a institutiilor si organismelor cu care Consiliul 



Local Tacuta relationeaza , in vederea apararii intereselor comunei Tacuta si ale autoritatilor locale ale 
comunei Tacuta, judetul Vaslui si se obtine unanimitate. 

Se continua cu urmatorul punct- Proiect de hotarare privind completarea bunurilor care apartin 
domeniului privat al comunei Tacuta. 

Dl. Primar prezinta expunerea de motive la acest proiect de hotarare. 
Dl. Alexa Gh. Arata ca este necesara investitia intr-un Camin Cultural in satul Focseasca. 
Dl. viceprimar arata ca desi s-au prevazut sume in buget inca de la inceputul anului, nu s-au 

facut demersurile necesare pentru construirea Caminului in sat Focseasca. 
Se supune la vot proiectul de hotarare privind completarea bunurilor care apartin domeniului 

privat al comunei Tacuta si se obtine unanimitate. 
Se trece la urmatorul punct de pe ordinea de zi- Proiect de hotarare privind modificarea 

indicatorilor tehnico-economici aferenti investitiei “Modernizare DC6 –km 8+150”. 
Dl. Primar prezinta expunerea de motive la acest proiect de hotarare, iar d-na contabil raportul 

de specialitate, aratand ca suma totala necesara investitiei s-a diminuat. 
Se supune la vot proiectul de hotarare privind modificarea indicatorilor tehnico-economici 

aferenti investitiei “Modernizare DC6 –km 8+150”  si se obtine unanimitate. 
Se continua cu proiectul de hotarare privind aprobarea vanzarii unui bun- una cabalina- din 

domeniul privat al comunei.  
Dl. Primar prezinta expunerea de motive la acest proiect de hotarare; d-na contabil prezinta 

raportul Comisiei de evaluare, aratand ca pretul de pornire este de 400 lei. 
Dl. Alexa Gh. Arata ca pretul stabilit este cam mare. 
Se supune la vot proiectul de hotarare privind aprobarea vanzarii unui bun- una cabalina- din 

domeniul privat al comunei si se voteaza in unanimitate. 
Se continua cu ultimul punct- Discutii. 
Dl. presedinte de sedinta pune in discutie situatia Scolii din satul Mircesti. 
Dl. primar arata ca pana la data de 30.07.2016 trebuia sa se intalneasca toti cei implicate in 

construirea scolii, intrucat sunt de remediat 26 de puncte, conform pv de receptie, dar constructorul nu 
s-a prezentat. 

Dl. Director al Scolii multumeste autoritatilor pentru implicare si interesul aratat fata de scoala, 
roaga sa nu fie uitat ca s-au prevazut sume  in bugetul local si pentru construirea unui local nou de 
scoala/gradinita in satul Focseasca, si pentru spatii recreative in fiecare scoala; o problema care trebuie 
urgentata este situatia brazilor din fata scolii care reprezinta un pericol nu numai pentru copii, ci si 
pentru alti trecatori de pe strada ;in legatura cu Scoala Mircesti rog sa se aiba in vedere situatia 
copiilor care nu trebuie lasati fara scoala in sat. Dl director opiniaza ca ar fi 2 solutii: sa functionam in 
continuare in localul nou fara receptive, cu acordul constructorului sau sa inchiriem un alt spatiu. 

Dl. Calin C. arata ca aici este vorba de o neintelegere intre constructor si proiectant; 
proiectantul ne-a avut la mana cu niste proiecte de demolare care nu aveau nicio legatura cu scoala. 

In legatura cu sediul Primariei, dl. primar arata ca gasit un expert care ne va ajuta sa clarificam 
situatia, dar dl. Sacaliuc-dirigintele de santier- trebuie sa puna la dispozitie toate documentele; dl. 
Sacaliuc , desi a gresit la sediul Primariei, a cazut in recidiva si la Scoala Mircesti. 

D-na Bombea arata ca s-a discutat despre Scoala, despre Primarie, dar sunt problem si la 
Dispensarul communal, unde miroase in continuare datorita animalelor care se adapostesc prin pereti, 
unde nu este apa curenta. 

Dl. primar arata ca s-a notat si problema dispensarului si se va avea in vedere. 
Dl. presedinte prezinta cererea adresata de catre dl. Hriscu Neculai. 
Consilierii sunt unanim de parere ca cetateanul respective trebuia sa vina inainte de inceperea 

lucrarilor cu aceasta solicitare , pentru a fi prevazute sume in buget. 
Dl. Presedinte prezinta in continuare informarea primita de la Directia Agricola a Judetului 

Vaslui cu privire la efectele secetei asupra culturilor agricole, aratand ca trebuie instiintati cetatenii sa 
depuna cereri pentru despagubiri; d-na secretara se va ocupa de intocmirea si afisarea anuntului. 
             In final dl.presedinte declara inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru  buna 
desfasurare .   
 

        Preşedinte de şedinţă,                                                                                    Secretar comună, 
          Ungureanu Leonas                                                                                          Alexa Cornelia 
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